




Sagsnr: 18-700-00135 

 

Til Indsamlingsnævnet 

 

Som anmodet af brev den 3. december fremsendes hermed svar på de fremsendte spørgsmål 

om manglende oplysninger. 

 

Underskrift på regnskabet 

Vi mangler stadig at få tilført Sofie Herminds underskrift, men arbejder på sagen. Det øvrige 

medlem af styregruppen Morten Lindberg er desværre gået bort i foråret 2019. 

 

Erklæring om indsamlingens lovlighed 

Der står på Indsamlingsnævnets regnskabsskabelon at vi via vores underskrift erklærer, at 

indsamlingen er sket i overensstemmelse med reglerne i indsamlingsloven så det troede jeg vi 

havde opfyldt. Eller er der en særlig formulering vi også skal skrive? 

 

Specificering af udgifterne 

Vi opfattede formuleringen på skabelonen som man kun ønskede et overblik over de 

administrative udgifter til indsamlingen. Selve indsamlingen var en event og de øvrige udgifter 

var af mere praktisk karakter som indkøb af mad og drikke til videresalg i boderne samt 

forplejning af de frivillige. 

 

Specificering af overskuddets anvendelse 

Overskuddet på de 15.000 blev doneret til Røde Kors og øremærket flygtningebørn. Men 

hvordan præcis Røde Kors har anvendt beløbet ved vi ikke. 

 

Jeg håber ovenstående svarer på spørgsmålene ellers er I meget velkomne til at kontakte os 

igen. 

 

Mvh. 

Sofie Rask Andersen  
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